
Haarlem,  17 juni 2015  
 
Geachte leden van de raad, 
 
Vanavond spreekt u zich uit over het voorstel van het college voor het strategisch 
huisvestingsplan onderwijs. Een zeer belangrijk  voorstel voor de  Haarlemse 
schoolbesturen, maar vooral voor de  Haarlemse kinderen, de ouders en alle 
basisscholen. 
Onze mooie gemeente is een echte woonstad, met mooie monumenten en een prachtige 
binnenstad. Deze aantrekkingskracht voor nieuwe bewoners heeft ook gevolgen voor 
het basisonderwijs in Haarlem. Dat groeit namelijk al jaren in tegenstelling tot de 
meeste steden en dorpen in Nederland.  
Onze basisscholen in bijna alle wijken staan al jaren onder druk. Veel ongeruste ouders 
zoeken een onderwijsplek voor de kinderen. Ook bij uw gemeente is dit een bekend 
probleem.  
De urgentie voor alle betrokkenen neemt alleen maar toe. Maandag nog deelde een van 
onze directeuren aan de wethouder mee dat hij dagelijks ca. 10 telefoontjes krijgt van 
wanhopige of boze ouders die een woning nabij de school hebben en  daar niet op school 
terecht kunnen.  
De klassen in de meeste basisscholen zitten overvol en extra lokalen zijn niet 
beschikbaar. Veelal ook niet bij naburige andere basisscholen.  
 
Het openbaar onderwijs heeft daarnaast als extra kenmerk dat wij algemeen 
toegankelijk zijn voor iedereen. Het is dan moeilijk om nee te verkopen wegens 
ruimtegebrek, ook al duurt het nog bijna drie of vier jaar voor het kind naar school gaat.  
Dit probleem kan bij een aantal scholen alleen worden opgelost door uitbreiding van de 
capaciteit.  
 
De wethouder en de betrokken ambtelijke afdelingen hebben de afgelopen maanden 
gebruikt om voorstellen te ontwikkelen en extra middelen te vinden in de 
gemeentebegroting die helaas, zoals wij weten en hebben ervaren, onder druk staat. 
Niet alle noden en wensen die wij hebben, kunnen worden ingewilligd. Dat is jammer.  
 
Wij kennen niet alle voorstellen van het college. Wel is ons bekend dat gevraagd wordt 
10 miljoen extra beschikbaar te stellen in de komende vier jaren voor de 
onderwijshuisvesting. Dat geld is ook hard nodig om tegen minimale kosten de 
benodigde extra huisvesting te realiseren. Spaarnesant investeert ook zelf in 
duurzaamheid en verbetering van de eigen schoolgebouwen en zoekt daarbij ook zelf de 
schoolbestuurlijke grenzen op.  
 
Spaarnesant ondersteunt dan ook van harte het collegevoorstel voor extra investeringen 
ten behoeve van de Haarlemse kinderen en scholen. Wij waarderen hierbij de grote 
inzet van de betrokken ambtenaren en wethouder Snoek.  Dank voor uw aandacht en bij 
voorbaat voor uw medewerking. 
 
Namens stichting Spaarnesant, 
Marcella Engbrenghof, plv. bestuurder, 
 
voor deze, 
Jan Aalberts, interim directeur bedrijfsvoering  


